
Protok6l nr XXIII/O8

z XXIII $esji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z 9 lipca 2008 roku.

Obrady pro$adzih Pnewodnicz{cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Srymanek

Miejsce obradr sala iwietlicy wiejskiej w Szcrytnikach Czerniejewskich.

l. Otwarcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady otworzyl XXIII sesjg Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. 1604,
a nastepnie Fzywital: Panie i Pan6w Radnych, Panie Burmistrz DanutQ Gruchowsk4 Pana
ZastQpc€ Bumistrza Zbigniewa Sujaka, Pani4 Skarbnik Julitg Rybak, Pani4 mecenas Malgorzate
LeSnA Pani{ Kierownik O6rodka Pomocy Spolecznej Emili4 Banaszak, Pana Radnego Powiatu
Gnieznieriskiego Rajmunda Gqsiork4 Pani4 Karoline Strugala- Jankowske Prezesa Stowarzyszenia
,,Swiatowid", pracownik6w UrzQdu, Palstwa Sohysdw (,/tsra obecnoici - stqnowi zql. nr l)
przedstawicieli wykonawc6w chodnika w Szczytnikach Czemiejewskich: Pana Jana Liske prezesa
PrzedsiQbiorstwa Melioracyjnego z W4growca, Pan Mieczyslawa Lebedyriski inspektora nadzoru,
i mieszkaric6w i Pana Sohysa Ryszarda Boinskiego, dziQki kt6remu ta sesja moze mied miejsce.

2. StwierdzeDie kworum,

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze na sesji obecnych bylo 13 Radnych - lista obecnoici - sldroni
zal. nr 2. Dwie osoby byly nieobecne: Rady St. Przybylski i Radny M. Kulpinski -
sprqwiedliwienie stanovi zalqcznik nr 3. Rada byla wladna do podejmowania uchwal

3. Przedstawienie porz4dku obrad.

Przewodnicz{cy Rady odczyal porz4dek obnd-jego treit stanowi zal. nr 4.

4. Przyjfcie protokolu z obrad poprzedniej sesji.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, iz Panstwo Radni otrzymali protok6l z obrad poprzedniej
sesji, do dnia sesji nie wplynely zadn€ uwagi dotycz4cejego tesci.

Nast€pnie Przewodnicz4cy Rady poprosil o przyjecie bez odczylywania protokolu ff XXll/08
z XXII sesji Rady Miasta i Cminy Czemiejewo z 4 czerwca 2008 roku.

Radni l3 glosami ..za" protok6l przyjgli.

5, Informacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okr€sie
mitdzysesyjtrym.

Przewodnicz4cy Rady zlozyl informacjq z dzialalnodci jej tre't stanowi zal. nr 5.

6.Sprawozdanie z dzialalnosci Burmisttza w okresie migdrysesyjnym, zwlaszcza z rrTkonania
uchwal Rady i realizacji wniosk6w,

Pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z realizacji uchwal podjqtych na XXII sesji Rady Miasta
i Gminy Czemiejewo: dwudziesta druga sesja Rady odbyla siQ 4 czerwca 2008 roku.
Rada przyjEla 3 zaproponowane uchwaly, kt6re po podpisaniu 9 czerwca 2008r. przeslano
Wojewodzie Wielkopolskiemu, nastQpnie zamieszczono na stronie intemetowej UrzQdu i na tablicy
ogloszeri w Urzgdzie. Uchwalg do publikacji przeslano 9 czerwca br. do redakcji Dziennika
UrzQdowego. Wszystkie uchwaly posiadajq mer]'toryczni pracownicy celem realizacji, a ponadto:
- uchwalQ w sprawie zatwierdzenia tarlf za zbiorowe zaopatrzenie w wodQ na terenie Gminy
Czemiejewo przeslano Przedsi€biorsta! Wodocieg6w i Kanalizacji w Gnie2nie,
- uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian do budzetu na 2008 rok przeslano do Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Poznaniu.



W dalszej czgdci Pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z dzialalnoSci od 5 czerwca br.,
wspomniala, i2 w ostatnim okesie brala udzial w nastgpujacych spotkaniach i uroczystosciach:
- 'l cznrwca w imprezie plenerowej zorganizowanej z okazji Dnia Dziecka i tumieju osiedli

w miejscowo6ci Zydowo,

- 8 czerwca w Szczltnikach w uoczystodci zwiqpanej z okazji Dnia Dzieck4

- ll czerwca w Zespole Szk6l Publicznych w Czemiejewie, gdzie wyprowadzila nowego
dltektora, ajednoczesnie na rQce Pani Dlrektor zlozyla kwiaty i stosowne podziQkowania,

- 12 czrrwca mial miejsce odbi6r techniczny trawiastego boiska przy Zespole Szk6l Publicznych
w Czemiejewie. Tego samego dnia w Urzqdzie Miejskim w GnieZnie odbylo siQ spotkanie
pos\riQcone koncepcji gospodarowania odpadami w Lulkowie,

- 16 cznrwca przyjgto ponad 20 ton zywnoSci, kt6re rozdysponowano rodzinom potrzebuj4cym,
podzigkowania dla przewodnicz4cego Towazystwa Pelikan, kierownika Miejskiego OSrodka
Pomocy Spolecznej, radnych i pracownik6w Urzqdu za pomoc,

- 17 czerwca podpisano umowq na wykonanie dr6g ze wsparciem finansowym w wysokodci
82.520 zl z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Dr6g Pohych. Calosi zadania to kwota
460.510,50 zl. Tego samego dnia komisyjlie rozdysponowano irodki na wypoczynek letni.

- 18 czerwca na uroazystodci pozegnalnej z okazji ukoriczenia gimnazjum w Czemiejewie oraz
w zebraniu z mieszkaricarni Zydowa dotyczqcego IV etapu kanalizacji miejscowo3ci,

- l9 czerwca nast4pilo otwarcie Intemeto\rego Centrum Edukacyjno - Oswiatowego w Zydowie,
kt6re j€st jedyn)'rn w powiecie gnie2nieriskim. WanoSi zadania oscyluje miQdzy 50-60 tys. zl.
Po naszej stronie lezalo urz4dzenie pomieszczeni4 podziqkowania dla Pana Marka
Przyjemskiego, kt6ry byl inicjatorem przedsiqwziqcia,

- 20 czer'rcaw ?tkoriczeniu roku szkolnego w ZSP w Zydowie,

- 23 czerwca w spotkaniu z Soltysami, gdzie m.in. ustalono delegacjQ na dozynki powiatowe:
Pan Aleksander Zakrzewski (ednoczeSnie typowany do nagrody Starcsty), Pani Grazyna
Nowicka i Pan Wieslaw Draheim,

- 26 czerwca odbyl siQ trening systemu ostrzegani4 jako Urz4d jestesmy przygotowani do
dzialania w sltuacji wyst4pienia klgski 21.wiolowej. Tego samego dnia odbyly siQ Dni Pola
o tematyce technologii upmwy i ochrony ziemniaka,

- 27 i 30 czerwca Pani Burmistrz udala siQ do Pana Waldemara Kaminskiego i do Pani
Malgorzaty Szalbierz z propozycjqpelnienia godnosci starost6w tegorocznych dozynek,

- 2 lipca przekazuro plac budowy w Zespole Szk6l Publicznych w Zydowie Panu
M. Wegnerowi, raykonawcy termomodemizacji Urzqdu i szkoly,

- 5 lipca w pikniku rodzimym zorganizowanym przez Pana Sohysa wraz z Rad4 Soleck4
w Grabach,

- 6 lipca w tumieju pilkarskim Zydowie, kt6ry byl bardzo profesjonalnie przygotowany,

- 8 lipca w odbiorze technicznym chodnika w Szcz)4nikach Czemiejwskich.

7. Informacja na temat realizacji inwestycji pod nazwQ: ,,Budowa chodnika przy drodze
krajowej nr 15 w rn. Szczytniki Czerniejewskie gm. Czerniejewo".

Pani Burmistrz nawiqpala do poczqtk6w inwestycji, gdzie 17.07.2006 roku decyzj4 Wojewody
Wielkopolskiego otrzymali3my zatwietdzrnie projektu budowy i udzielenia pozwolenia na
budowq. Projekt byl opracowany w II polowie 2005r. 2 maja 2006 roku zostalo zawarte
porozumienie dotycz4ce wsp6lnej realizacji inwestycji przez Generaln4 Dyrekcjq Dr6g Kmjowych
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i Autostrad oraz Gming Czemiejewo. GDDKiA zobowiqzala siq do przekazania material6w, jako
wsp6ludzial w realizacji zadani4 natomiast po strcnie Cminy Czemiejewo, jako inwestora lezalo
opracowanie dokumentacji projektowej i vrykonanie zadania zgodnie z obowiezuj4cymi przepisami
prawa budowlanego. Warto5i material6w opiewala na kwotq 102.900 zl., umowa z wykonawca
174.532,'19 zl. onz \mowa z inspektorem nadzonr 3.500 zl., czyli calosd zadania to 280.932,'19 zl.
Ta inwestycja byla wykonywana w 2 etapach, bowiem 8 maja 2007 roku przekazano t€ren budowy
chodnika Panu Romanowi Bieleckiemu, wlaicicielowi firmy System, to zadanie przeroslo
inwestora i musielismy zabezpieczyt w bud2ecie Srodki, kt6rych wcze6niej nie bylo, st4d
wykonanie inwestycji w 2005 rcku nie moglo byi realizowate. Po zaprzestaniu ubieglorocznej
inwestycji zebralismy zgromadzony material w Rejonie Dr6g we wrzesni. Z nowym rokiem
przeprowadzilismy przetarg, a otwarcie ofert nast4pilo 22 stycz'.tia 2008r., spoSr6d 1l zlozonych
ofet wybrano 6 lutego br. firmg Pana J. Liske. 18 lutego zawarto umowQ, a 3 malca pzekazano
plac budowy. 30 czerwca wplynQlo pismo zglaszajqce do odbioru koricowego, kt6ry nastqpil
8 lipca, z wynikiem poz1t1.wnym, jednakze stwierdzono pewne usterki. Wykonawca zobowiqal
sig je usun4i do 22 lipca 2008 roku. Pan Dams dyrektor oddzialu poznanskiego GDDKiA bqd4cy
na odbiorze zapevwil, 2e znajd4 sig 3rodki, by dokonai profilowania rowu.

Pan Jan Liske wyjasnil, 2e jest dyrektorem przedsiQbiorslwa paistwowego i podziQkowal za wyb6r
ofeny w przetargu na wykonanie zadania. RozpoczQcie prac bylo p6lniejsze anizeli oczekiwania
gminy. Do pierwszych dni maja wejdcie bylo bardzo tudne ze wzglQdny na nadmiemie
uwilgotniony ter€n. Nadz6r techniczny byl silny, a spoleczny byl jeszcze silniejszy. Spelniaj4c
zyczenie GDDKiA i gminy dotycz4ce odbudowy rowu przydroznego oddaliSmy 8 lipca chodnik,
Zakres rob6t naprawczych wczoraj zostal wykonany. Pan J. Liske podzigkowal wszystkim
za pomoc w realizacji. Na 2yczenie gmirry, ale z wlasnej woli zloZyliimy oiwiadczenie
o przedlu2onej gwarancji z 36 do 60 miesiecy. w tym czasie bqdziemy usuwa6 ewentualne usterki
wynikaj4ce z taszej pracy. Ponadto zostal zlozony depozyt finansowy na mchuDku gminy
na wypadek niewykonania usterek. Wchodz4c na ten chodnik nie zdawaliSmy sobie sprawy
z ogromnego zagro2enia jakie jest w obrqbie drogi krajowej i jak ciQzko siQ zyje mieszkaticom.
Mysmy na t}'In obiekcie stracili samoch6d. Na zakonczenie Pan Jan Liske zlo2yl wszystkim
serdeczne zyczenia i podziQkowal za zaproszenie.

Pan M.I-ebedynski pogratulowal Radnym dazenia do celu jakim jest poprawa bezpieczenstwa
w obrqbie miejscowo6ci. Jako jedna z nielicznych gmina ma chodniki odsuniQte od jezdni. Zostal
wykonany chodnik na drodze do Czemiejewa lacz4cy chodnik przy drodze kajowej. Projekt moze
nie by doskonaly, wykonawca tez i inspektor nadzoru, ale udalo siq dobm46 do celu, jakim jest
poprawa bezpieczeristwa w obrqbie drogi. Chwala gminie za dokoticzenie budowy chodnika -

powiedzial Pan inspektor.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze 8 lipca odbi6r trwal 3 godziny, nastQpnie podzipkowal Paou
Soltysowi i Panu Radnemu S. Nowickiemu za czujne oko nad robotami. Ten chodnik to inwestycja
niezbpdna.

8.Podjgcie uchwaty w sprawie przyst{pienia Gminy Czerniejewo do Stowarzyszenir
-Swialowid" w Lubowie.

Pani prezes Karolina Strugala - Jankowska wspomniala, 2e projekt uchwaly jest ponownie
podejmowany, gdyz Ministerstwo Rolnictwa wprowadzilo zmiany przepis6w. Zeby samorz4d m6gl
brai czynny udzial w Stowarzyszeniu gmina musi byi czlonkiem zwyczajnym-

Ponadto rozdano zebranym podsumowanie pracy Stowarzyszenia za2|07 tok.

RadnySt.Szymkowiakzapy4alozapisw$2pktli2izaproponowalpominiqcienazwiskwcelu
unikniQcia w przyszloSci ponownego pode.jmowania uchwaly.



Pani mecenas M. Lesna wyjaSnila, 2e wymieniony w uchwale bumistrz peGonalnie nie jest

uchybieniem.

Pani prezes K. Strugala - Jankowska dodala, 2e uchwaly bez podanych nazwiska pzedstawicieli
gmlny Uyty zb)4 enigmatyczne. Praktyka lvpisania do uchwaly z imienia i nazwiska Burmistrza

i Zast€pcy j€st popnwnie stosowanq r6\aniez na terenie calej Polski.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze z".lqczony Statut Stowarzyszenia jest zmieniony w stosunku

do pierwotnie uchwalonego i zgloszonego do Krajowego Rejestru S4dowego. Z infomacji

udzielonych w KRS wynika, zejesli nowy Statut nie ma wpb'$Tr na losy Stowarzyszenia nie musi

byi zgloszony do Krajowego Rejestru S4dowego.

Pani prezes wspomniala o zmianach, kt6re dotycz4 rozszetzenia dzialalnosci Stowazyszenia
o 4 gnriny, zmiana czlonka zwyczajrego, ktorym mogq byi r6wniez samorzqdy oraz zapis

o sklidkach dla starostw powiatowych. Do organ6w Stowarzyszenia dol4cza Rada Projektowa'

Ministerstwo Rolnictwa \rydalo szczeg6lne pzepisy dotycz4ce lokalnych grup dzialania'

Po ustawie nadrzqdnej o stowarzyszeniach obowiqzuj4 przepisy wydawane przez Minist€rstwo
Rolnictwa.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczltala uchwal i r XXlllll24ll8 -jej tleii stanowi zal' nr 6'

Na salg wszedl Pan Rady Stanislaw Przybylski, godz l6a2. w obmdach uczestniczy 14 Radnych.

Przewodniczqcy Rady przeprowadzil glosowanie jawne - zwykl4 wilkszosciq glos6w.

Rada 14 glosami ,,2a" uchwalq przyjqla,

9. Podjgcie uchwaly w sprawie uchyletria Uchwaly Rady Miastr i Gmitry Czerniejewo
Nr XXtiltZz2OOg z dl|ia 4 czerwca 2008r. w sprawie ustalenia stawki czynszu dzierzawn€go

za grutrty rolne stanowiqce wlasnosd gmiry Czerniejewo.

Przewodnicz4cy Rady nadmienil, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2 lipca 2008 roku.

Pani mecenas M, Leina wyja3nila, ze podjqcie uchwaly spowoduje unikniQci€ rozstrzygniQcia
nadzorczego wojewody w stosunku do uchylanej uchwaly. Ustalanie stawek azynsa) dziertary
grunt6w rolnych nalezy do kompetencji Burmistrza i bqdq one okeslone identycznie w drodze-zar1adzenia, 

Aby nie otrzymai rozstrzygniScia nadzorczego jest Fodba do Rady o uchylenie

wczeSniejszej uchwaly we wlasnym zakresre.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odc44ala uchwala nr XXIII/I25108 - iei teit stanowi zal nr 7'

Odbylo siq glosowanie jawne - zwykl4 wiqkszodciq glos6w.

Rada 13 glosarni ,,2a" i I ,,wstrzymuj4cym siq" uchwalq przyjpla.

l0.Podjfcie uchw&ly w sprawie szcz€gdlorvych warutrk6w przyznawania i odplatnosci za

uslugi opiekuicze oraz zasad czpsciowego lub calkowit€go zwolnienia od oplat, a takie trybu

ich pobiennia.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2 lipca 2008 roku

Pani Kierownik Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej Emilia Banaszak referuj4c projekt

uchwaly powiedziala, ze zgodtie z ustaw4 o pomocy spolecznej do zadaf wlasnych gminy

o charaktirze obowi{zkowym nalez m.in.: organizowanie i Swiadczenie uslug opiekuriczych

specjalistycznych i zapewnienie ich osobom samotnym, sta$zym, chorym i z innych przyczyn

iuau gniny okt"Stu * drodze uchwaly szczeg6lowe warunki przyznawania pomocy i odplatnoici
za usi:gi opiekuncze w zaleznosci od kryterium dochodowego. Kierownik MOPS w decyzji

'.{



przyznaje Swiadczenia w postaci uslug i okeSla ich wysokoSC. Uslugi opiekuricze polegaj4 na
pomocy w zaspakajaniu codziemych potrzeb 2yciowych, opiece higienicznej, leka$kiej,
pielEgnacji oraz w miarg mozliwosci kontaktu z otoczeniem. Z pomocy moge korzystai osoby
samotne i takie, kt6rym rodzina niejest w stanie zapewnii pomocy.

Radny Sl. Zakrzewski zapytal o podzial na osoby samotnie gospodaruj4ce i osoby zamieszkale
zrodzin{

Pani Kierownik E. Banaszak wyjasnila, 2e podzial wynika z ustawy o pomocy spolecznej. Dla os6b
wsp6lnie zamieszkuj4cych krrterium wynosi 351 zl, a dla os6b sarnotnie gospodarujqcych 477 zl.
MoZe byi sltuacj4 2e rodzinajest wielopokoleniowa i s4 3 odrlbne gospodarstwa.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczyiala uchwal€ nr XXlll/126108 -jej treii stqnou'i zal. nr 8.

Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil glosowanie jawne - zwykl4 wipkszoSci{ glos6w.

Rada l4 glosami ,,2a" uchwal€ przyjela

ll.Podjtcie uchwaly w sprawie nieodplatnego przejpcia nieruchomosci poloZonej w Zydowie.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2 lipca 2008 roku.

Pani E. T4drowska powiedziala, rrc projekt uchwaly dotyczy dzialki oznaczonej numerem
geodezyjnym nr 115/3 znajduj4cej sie w Zydowie w rejonie ul. Kodciuszki. Tematem jest
nieodplatne przejqcie nieruchomolci od Agencji NieruchomoSci Rolnych Skarbu Paristwa. W 2007
rcku podjQto uchwalq o miejscowym planie zagospodarowania tercnu z prznznaczeniem dzialkl
pod zielei.

Wiceprzewodniczqca Rady K. Gdrka odczl4ala uchwalE N XXI /127/08 - jej treit stanowi zal.
nr 9.

Odbylo siq glosowanie jawne - zwykl4 wigkszodci4 glos6w. Rada 14 glosami ,,2a" uchwalq
przyjela.

l2.Podjpcie uchwaly w sprawie sprz€daiy bezpn€targowej niezabudowaDej nieruchomo$ci,
polozonej w Zydowi€.

Przewodniczqcy Rady przypomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2 lipca 2008 roku.

Pani E. T4drowska referujac projekt uchwaly powiedziala, 2e tematem obrad jest dzialka polo2ona
w Zydowie o pow. 167 m', kt6ra samoistnie nie moglaby spelniai 2adnego charakteru, Po podjQciu
uchwaly zostanie dokonana wycena dzialki i nast4lli sprzedaz lieruchomoSci.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K. G6rka odcz),tala uchwal€ XXIII/128/08 -jej tleii stanowi zal. nr
t0.

Rada w glosowaniujawnym l4 glosami ,,2a" uchwalQ przyjQla.

l3.Podjgcie uchwa$ w sprawie zasad nab!.rvaDia, zb'.{ania i obciqZsnia nieruchomoici oraz
ich wydzieriawiania lub rvytrajmowania.

Przewodnicz4cy Rady dodal,2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji
Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2 lipca 2008 roku.

Pani E. T4drowska streScila zebranym projekt uchwaly dotycz4cy zasad nabywania, zbywania
i obci42nnia nieruchomoici oraz ich wydzierzawiania lub wynajmowania. Podjeta poprzednio
uchwala w 2004 roku byla zbyt malo uszczeg6lowiona w czgdci dotycz4cej lokali mieszkalnych



i nastqrila konieczno5i doprecyzowania poszczeg6lnych zapisow, zwlaszcza w czQSci dotyczqcej
udzielania bonifikat.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odcz),tala uchwalq nr XXIIV129/08 - jej treSt stanowi zal. nr 11.

Rada w glosowaniujawnym l4 glosami .,za" uchwalq przyjgla.

Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwp, kt6ra trwala od godz. 1720 do godz, lTat .

14. Podjecie uchwaly w sprawi€ zmiany uchwaly nr XLln$nO06 Rady Miasta i Gminy
Czerniejewo z dnia 16 marca 2006r. w sprawie przf,stqpienia do spoJzAdzenia zmiany
Studium uwarunkowari i kierulk6w zagospodarowania przestrzennego gmitry Czerniejewo.

Przewodnicz4cy Rady nadmienil, i2 projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady 2 lipca 2008 roku.

Pani Zaneta Gronostaj wspomniala, 2e uchwala dotyczy zmiany zasiQgu przestrzennego Studium,
kt6ra wynika z opmcowania calego obszaru projektowanego zbiomika wodnego w Czemiejewie.
Wynika to z koniecznoSci zachowania sp6jnoSci w zakrcsie jego lokalizacji i mo2liwosci
likwidacji.

Przewodnicz4cy Rady dodal, 2e obszar dotyczy oblQbu wsi Pawlowo, Goranin i Nidom.
Wprowadzona zmiana na posiedzeniu Komisji dotyczyla $ I punktu I projektu uchwaly oraz
zmiwry zal4cznika t 2.

Radny Sl. Zakrzewski poprosil, aby uaktualnii mapki, kt6!e sA bardzo stare, dotyczy to r6wnie2
duzej mapy znajduj4cej siq w Urzqdzie.

Pani Z. Gronostaj dodala, 2!e prezentacja jest przygotowana i jeSli zachodzi potrzeba to mo2e byd
zaprezentowana.

Dokonano prezentacj i zalqcnika.

WicepEewodnicz4ca Rady odczytala uchwale nr XXIII/I30/08 -Jej treSt stanowi zal. nr 12.

Rada w glosowaniujawnym l4 glosami ,,za" uchwalE przyjEla.

15. Podjpcie uchwaly w sprawie miejscowego platru zagospodarowania przestrzennego
terendw zabudowy jednorodzirn€j i zabudowy techniczDo - produkcyjnej z funkcjq
mieszkaniow4 w Zydowie, dzialka nr ewid.404/15.

Przewodnicz4cy Rady dodal, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu Komisji
Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 2 lipca 2008 roku i poprosil o dokonanie poprawek na stronie
6 uchwaly poprzez wyke(lenie wyaz6w: ,,magazyny i stacje obslugi pojazd6w".

Pani mecenas M.Ledna dodal4 2e dostosowuj4c siQ do uwag we wcze3niejszych rozstrzygnigciach
nadzorczych wojewody z projektu uchwaly proponuje siq wyke3lii magazyny i stacje obslugi
pojazddw, Na etapie planowania odchodzi siq od wymieniania poszczeg6lnych przedsiqwziq6,
a stosuje siQ tylko zasadg og6ln4

Pan Przewodnicz4cy Rady wskazal dokonane poprawki na posiedzeniu Komisji na stronach 6, 8,
13 i 14. Na stronie 4 uchwaly w punkcie 24 nalezy poprawnie napisai akt prawny, czyli: Dz. U.
z 2006r. Nr 156 poz. 1818 z pozniejszymi zmianami.

Pani4 Z. Gronostaj wspomniala, ze uchwala dotyczy miejscowego planu w Zydowie pomigdzy
stacj4 benzynowq a ulic4 Klonowqi okreSlila na mapiejej polozenie.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odcz',tala uchwal€ nTXXIII/I3ll08 jej ieit slanowi zal. nr 13.

Rada w glosowaniu jawnym 14 glosami ,,2a" uchwalQ przyjQla.
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Pani Burmistrz nawi{zala do wczeSniejszej wypowiedzi Pana Radnego Sl. Zakzewskiego
i poinformowala, 2e mapa, kt6ra siQ posfugujemy jest obowi4zujqca, ale skala mapy w g4szczu
r62nych zapis6w nie pozwala dostrzec szukanych zapis6w. Zmniejszona mapa Studium do formatu
A3 to kost ponad 170 zlotych, Pani Burmistrz zapewnila, 2e w razie jakichkolwiek wetpliwojci
mapy bQd4 przez pracownik6w udostepniane.

l6.Podjecie uchwab/ w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pani Danuty EDbiety
Grychowski€j Burmistrza Miasta i GmiDy Czerniej€wo.

Przewodnicz4cy Rady przypomnial,2e projekt uchwaly byl przedyskutowany na wsp6lnym
posiedzeniu Komisji 2 lipca 2008 roku. W zwiq,zku z wejsciem w zycie rczporz4dzenia Rady
Ministr6w z dnia 22.04.2008r. zrnieniajqcego rozpotz4dzene w sprawie zasad wynagradzania
pracownikdw samorz4dowych zatrudnionych w urzqdach gmina, starostach powiatowych
i urzgdach marszalkowskich rada gminy i przewodnicz4cy rady, kt6ry jest pracodawc4 burmistrz4
zobowiqzany jest do uregulowania i podniesienia wynagrodzenia burmistza ze wzglQdu na to,
i.€ tabela, kt6ra stanowi zal, nt 2 do rozporz4dzenia w punkcie 4 wynagrodzenie nie moze byi
nt2sze nrz 4,20021., a dodatek nie \iaszy riz l.sq0zl, Podjeta 28.12.2006 r. uchwala w sprawie
wynagrodzenia dla Pani Danuty Elzbiety Grychowskiej pcewidywala wynagrodzenie zasadnicze
4.00021., a dodatek funkcyjny 1.40021. Po przegloso\raniu dw6ch propozycji Komisji wsp6lna na
posiedzeniu 2.07.08r. postanowila podnieSi wynagrodzenie zasadnicze do 4.20021, dodatek
tunkcyjny 1.500 zl, dodatek za wyslugQ lat 20% i dodatek specjalny w wysokoSci 3002.

Przewodnicz4cy Rady zapylal, czy s4pyla\ia i sugestie lub inne propozycje?

Nie bylo dyskusji.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwale N XXllVl32lS -jej treit stanou,i zal. hr 14.

Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil glosowanie jawne - zwykl4 wigkszoSci4 glos6w.

Rada 14 glosami ,,za" uchwalQ prryjQla

Pani Burmisttz dodala, 2e podjecie tej uchwaly bylo spowodowane regulacj4 ustawodawcy, a nie
zabieganiem Burmistrza. Ptzyznane minimalne wyugrodzenie jest to kwota brutto.

lT.Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly tr XVI/96/07 z dnia 28 grudnia 2007r. Rady
Miasta i Gminy Czerniejewo w sprawie wydatkdw, kt6re nie wygasajq z upljrwenr roku
budietowego 2007.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo w dniu 2 lipca 2008 roku.

Pani Skarbnik Julita Rybak referujqc plojekt uchwaly przlpomniala o podjqtej w grudniu 2007
roku uchwale o wydatkach niewygasaj4cych inwestycji rozpoczgtych w 2007r., a planowanych do
ukoiczenia w 2008r. Niekt6re z inwestycji nie udalo siQ wykonai w zaplanowanym teminie
dlatego istnieje konieczno5i przesturi€cia terminu ich realizacji - zgodnie z zalqcznikiem nr I do
uchwaly:
- IV etap kanalizacji w Zydowie, sporzqdzenie dokumentacji z termin€m realizacji do

3l .12.2008t.,
- Budowa chodnika w Szcz),tnikach Czemiejewskich - termin realizacji do 31.08.2008r.,
- Modemizacja o3wietlenia na terenie Gminy Czemiejewo - temin realizacji 31.12.2008r.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczyala uchwale nr XXIM33/8 -jej treit stanowi zal. nr I5.

Rada w glosowaniujawnym 14 glosami ,,2a" uchwalE przyjqla.
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l8.Podjecie uchwaly w sprawie zaciqgnipcia kredytu dlugotcrminowego z Banku Ochrony
Srodowiska w Poznaniu.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo w dniu 2 lipca 2008 roku.

Pani Skarbnik J. Rybak aeferowala dwa projekty uchwaly, gdyz dotycz4 podobnych zadari.
RozpoczQto termomodemizacjg budynku ZSP w Zydowie oraz budynku Urzqdu Miasta i Gminy
Czemiejewo wraz z wymian4itddla ciepla z wqglowego na g,vowe, prace dodatkowe zwiazan€
z budow4 podjazdu dla os6b niepelnosprawnych, remontem lazi€nki przystosowanej dla os6b
niepelnosprawnych i remontem sali sesyjnej. Aby zxealizowat wymienione zadania istnieje
koniecznosd zaciqgniqcia kredltu dlugoterminowego w Banku Ochrony Srodowiska w Poznaniu
na kwoty 300 i 200 tysiqcy zlotych.

Wiceprzewodniczqca Rady odczyala uchwalg m XXlll/134/8 - jej treSt stanowi zal. nr I6.

Rada w glosowaniu jawnym l4 glosami ,,2a" uchwalQ przyjQla.

lg.Podjecie uchwaly w sprawic zaci4gnigcia kredytu dlugoterminowego z Banku Ochrony
Srodowiska w Poznaniu.

Wiceprzewodniczqca Rady odczyala uchwala nr XXIII/135/8 -Jej trelt stanowi zal. nr 17.

Radny Sl, Zakzewski zap)4al o zapisy w uchwale i uzasadnieniu dotycz4ce zaci4gnigcia kedytu.

Pani mecenas rvl'jainiala, 2e uzasadnienie nie jest integraln4 czQ3ci4 uchwaly i zapisy
w uzasadnieniu nie skutkuj4 niewa2nosci4 uchwaly. Bumistrz wykonuje budzet i dlatego tak
zawarty zapis w uzasadnieniu.

Przewodniczqcy Rady zarz4dzil glosowanie jawne, bezwzglqdn4 wigkszo6ci4 glos6w.

Rada 14 glosami ,,2a" uchwalQ przyjQla

20.Podjecie uchwaly w sprawie wprowadzetria zmian do budietu na 2008 rok.

Przewodnicz4cy Rady nadmienil, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady 2 lipca 2008 roku.

Pani Skarbnik Julite Rybak aeferowala zebranym projekt uchwaly uwzglQdniajac wprowadzane
zmiany w zal4cznikach it 1,2 i7.

Wobec braku zap)4ari wicepzewodniczqca Rady K. G6rka odczytala uchwalq nr XXIII/136/8
-jej treSt stanowi zal. nr 18.

Rada w glosowaniu jawnym 14 glosami ,,2a" uchwalq przyjqla.

21. Interpehcje, zapytania radnych i soltysdw.

Radny J. Owczarczak w imieniu rolnik6w calej gminy temat klqski szusowej o i skladanie
wniosk6w o straty w plonach. Radny zademonstrowal klosy zb6z. Ogromne 80 - 90 yo straty
w z},oz,,ch. Radny zapytal o pomoc wojewody dla rolnik6w - moze na wysokoSci samorz4du.
NastEpnie Rady wnioskowal w imieniu rolnik6w o udzielenie pomocy wszystkim rolnikom
w zwi4zku z susz4.

Pani Burmistrz wyjasniala, ze do urzedu gnlny 26.06.2008r. wplynqlo pismo wojewody zwiqzane
z susza" a27 czerwca na stanowisko merytorycznego pracownika. Nasttpnie zostala przygotowana
kurenda iwniossk o wyszacowanie shat. WczeSniej wyslano do wojewody informacjq o skladzie
osobowym komisji oceniajqcej: z UrzQdu panowie E. Pawlak i S. Piechnik, z WODR
p.T.Rochowiak i z lzb Rolniczych p. A. Szydlarek. Do 14 lipca jest termin skladania wniosk6w,
a od 16 - 18 lipca bqd4 przeprowadzone kontole. Sqbwdzo rozszenone procedury wypelniania



oswiadczenia komisji o stanie suszy. Na chwilQ obecn4 nie jestesmy w stanie ocanii co zadecyduje
wojewoda. 54 informacje, 2e bgd4 kredyty suszowe, byd mo2e bgdzie pomoc udzielana przez
oSrodki pomocy spolecznej. JeSli chodzi o apel pana radnego o pomoc dla rolnikdw pani Burmistrz
wyja3nila, ze budzet zostal uchwalony i zaplanowane Srodki maj4 jakiet przeznacz*nie,
sq podpisane umowy z wykonawcami na prace przy I 1 tegorocznych inwestycjach. Przyst4piono
do wykonania podjazdu do urzgdu i wymiany luxfer6w w szkole w Zydowie. Jest ogloszony
przet^rg na remont Domu Socjalnego w Zydowie. a trudno siQ wycofai z zaplanowanych
inwestycji. Podpisana zostala umowa na roboty drogowe. Pani Burmistrz badala, 2e nie chce
skladai 2adnych deklaratywnych o5wiadczeri.

Radny St. Szymkowiak zwr6cil siq do Radnego powiatu gnieZniefskiego o poruszenie na forum
sesji Rady Powiatu poruszyl sprawe dotyczecq mprawy chodnika wzdluZ ul. Jana Pawla ll do
cmentaza w Zydowie. Na chodniku poruszanie siQ grozi niebezpieczenstwem ze wzglQdu na
powyrywane plltki, Ponadto przy chodniku s4 krzewy, kt6re nalezy poobcinai. Nastepnie Radny
wnioskowal o wystosowanie pisma do wla3ciciela posesji w Zydowie pana Sanoka o obcigcie bz6w
na dzialce przy bibliotece. Radny skierowal podziQkowania na prace porz4dkowe na ul. Ko5ciuszki,
gdzie pozamiatano i umyto cal4 ulice.

Radny Sl, Zakzewski zwrdcil sig do Radnych o zastanowienie siq nad wysokojci4 podatku rolnego
na nastQpny rok, Radny poprosil o spotkanie z Pani4 Burmistrz w celu zapoznania siQ z map4
Studium. Zwracaj4c sig do radnego powiatowego poprosil o wycinki kzew6w przy dtodze
powiatowej z Zydowa do Czemiejewa i o informacje na temat budowy chodnika w Goraninie.

Radny powiatowy Pan Rajmund Gqsiorek wyjaSnial, ze chodnik w Goraninie jest zatwierdzony
i bgdzie wykonany wsp6lnie z drog4 Goranin - Nidom. Temat wycinania kzew6w i koszenia
row6wjest ciqgle poruszany, ale seto prace zlecane i s4 trudnosci w ich realizacji.

Radna Danuta Kosmala zwr6cila siq do Pana Radnego powiatowego o zainteresowanie sig
ul. Kopemika, gdzie po pQkniQciu rury rozkopano chodnik, a miejsce zasypano piaskiem. Radna
stwierdzila, ze chodnik jest w stanie kr,'tycznym i poprosila o przyjnenie siQjemu.

Radny J.Owczarczak w imieniu swoim i Soltysa Ggbarzewa poruszyl kwestig wywozu plastik6w
i szkla z pojemnik6w.

Pani Burmistrz wyjainila, ze dla poprawy opr62niania pojemnik6w rozwiezano umowQ z Pzrnem
Blachowskim i podpisano umowe z firm{ ALKOM, gdzie szefem jest Pan Nowak. Bardzo czQsto
monitujemy o systematyczny wry6z. Okazuje sie, Ze sltuacja jest podobn4 a spowodowana mal4
oplacalnosciq sprzeda4/ swowc6w. Ze strony firmy sA ci4gle obietnice odbioru. W najblizszym
czasie lrzebabedzie zastanowii siQ nad zrniane firmy na Urbis i zaplanowai Srodki na odbi6r, kt6re
ksztaltowalyby sie powyzej 30.000 zl. Kolejny pomysl to spzedaz mieszkaricom work6w do
selektyvnej zbi6rki odpad6w. Na przyklad w Miloslawiu w centralnych punktach zostawiono
kosze do selektywnej zbi6rki, a indy dualnym mieszkancom sprzedaj4 worki "a 2-4 d. Obni|yl
siQ miesiQczny koszt w).wozu koszy, a worki s4 odbierane 2 razy w miesiqcu. Problemem sA taki€
przypadki, gdzie mieszkaricy nie majq podpisanych um6w na wywoz nieczystoSci stalych.
W Opat6wku jest podmiot, kt6ry moze nas przyj46, ale dopiero w 2009 roku. Mo2na pomyiled
o likwidacji koszy, ale powstane kolejne dzikie wysypisk4 kt6rych koszt usuniQciajest duzy.

Radny St. Przybylski podzigkowal za *ykonanie odwodnienia w Zydowie ul. Ko3ciuszki.

Pani Burmisttz dodala, 2e podziQkowanie zostalo wyslane do Rejonu Dr6g do Pana
Szczepafskiego

Radny S. Nowicki zapyl^l o przyazyne odrzucenia Pana Blachowskiego, kt6ry samochodami
wynajqtymi Swiadczyl uslugi?
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Pani Burmistrz prrt?ornniala, 2e na posiedzeniu komisji Pan Blachowski zobowiq3al siQ do
przedstawienia oferty cenowej i przez 3 miesi4ce nie bylo z nim zadnego kontaktu. Wielokrotnie
byly zgloszenia o zaleganiu odpad6w.

Radny St. Szymkowiak przypomnial spotkanie z Panem Blachowskim na posiedzeniu Komisji.

Pan Sohys Ryszard Boiriski wspomnial, 2e pierwszy wniosek dotyczqcy budowy chodnika byl
zlozony przez Pana Sylwestra Nowickiego 7 lat temu w marcu, za co nalez4 siQ podziQkowania.
Za kadencji Pana Burmistrza J. Kulpiriskiego wykonanie zadania bylo przenoszone na kolejne lata
i nigdy nie w6cilo do realizacji. Za spraw4 nowej Rady powr6cilo do v'vykonania. PodziQkowania
naleze siQ Radnym i Pani Burmistrz za slowq 2e chodnik jest potrzebny. Nastqpnie Pan Soltys
poruszyl temat pQtli autobusowej w Szczytnikach Czemiejwskich. Zapytal r6wniez o termin
budowy kanalizacji w Czemiejewie. Pan Sohys R. Boinski wnioskowal o zabezpieczenie budynku
nastawni PKP w Szczytnikach Czemiejewskich lub jego tozebranie. W dalszej czEici Pan Soltys
zwr6cil sig do Radnego powiatu o spowodowanie przeprowadzenia konsultacji z mieszkaricami
przy projektowaniu modemizacji drogi kajowej nr 15 o wykonanie na skrzyzowaniu ruchu
okrQ2nego. Dzisiaj byli panowie samochodem bus i r€cznie trochQ opr6znili kosze, ale nie zabrali
wszystkiego. Na koniec wypowiedzi Pan Sottys podziqkowal za zorgutizowanie p6lkolonii dla
dzieci.

Pani E. T4drowska wspomniala o przygotowanym do Pana Dyrektora CDDKiA Marka Napieraty
piSmie w pro3b4 o konsultacje i lvyja.{nienia w postQpach w pracach projektowych. Wadze gminy
dostawcz4pismo Panu Dyrektorowi po wczeSniejszym um6wionym spotkaniu.

Rady Sl. Zakrzewski wyja.6nil, ze w popEedniej kadencji z obecnych Radnych byli: Pani
Burmisttz, St. Szlmkowiak, H. WQcki, Sl. Zakzewski i M. Kulpiiski, a Rada pieni4dze na budowg
chodnika uchwalala, jednakze nie bylo wykonania.

Pani Burmistrz dodala, ze ilwestycja, jak4 byla budowa chodnika, przenoszono z roku na rok na
zadania niewygasajece, gdy2 poprzedni wlodarze nie znale2li brakujqcej kwoty. Na lemat
powstania pQtli autobusowej, kt6ra pierwotnie miala byC przy blokach PGR na terenach nale24cych
do Agencji Pani Burmistrz przedstawila sprawq. Na opracowanie dokumentacji wydano 10.000 zl,

W uzupelnieniu wlpowiedzi Pani E. T4drowska wspomniala, ze jest badzo duzy problem
wykonawczy, bo wykonanie docelowe petli to koszt 86.000 zl.

Pani Burmistrz dodara, 2E inwestycja nie jest ujQta w bud2ecie. Jest to zadanie dla 9 dzieci.
Pojawily siQ r62ne pomysly roaviq-zania sprawy. Pgtla musialaby byi wykonana prawidlowo.

Pani E. TAdrcwska wspomniala o szeregu zalecei wydanych przez AgencjQ, kt6re nalezy spelnii
przy budowie pgtli.

Radny St. Szymkowiak przypornnial, 2F padla prcpozyaia aby wykona6 chodnik w Szc4tnikach
Czemiejewskich od budynk6w PGR do kzyza. Autobus mialby trasQ od osiedla przy stacji PKP
w stronQ Pafstwa Hologa.

Pani Bumistrz wspomniala, 2e sa czynione starania budowy kanalizacji Czemiejewa z pomoc4
Srodk6w unijnych, calosi zadania opiewa na kwotQ 15 mln. zl. i taki jest te2 caloroczny budzet
gminy. Kolejne etapy finansowana to lata 2008 - 2013. w III lub w Mwa ale mozna skladad
wnioski, kt6re bQde rozpatrywane w dlodze konkursu. Mo2ie zaistniei sytuacja, ze nie otrzymamy
Srodk6w ze wzglgdu na niedopelnienie pewnych, zbyt wyg6rowanych kryteri6w. W sprawie
budynku nastawni Pani Burmistrz wyjaSniala, ze rokocznie wiosn4 przedstawiciele kolei dokonuj4
wiz,,tacji stacji kolejowych mieszcz4cych siQ. W tym roku pan E.Pawlak bral udzial w pracach
komisji i wypunktowal tt kwestiQ. Organizacja p6lkolonii jest bardzo potrzebna, skorzysta z niej
237 dzieci. Projekt byl opmcowany przez Stowarzyszenie z Zydowa na wysokim poziomie.
Fundusze pochodz4 z Urzedu Marszalkowskiego.
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Pan Sohys R. Boiliski przypomnial,2e w pewnym czasie dzieciom ze Szr4tnik zabrano szkolQ,
postawiono wiat€, ktdra jest niewykorzystala, autobus szkolny z dziedmi cofa. Gdzie iest
zachowane bezpieczeistwo tych dzieci? Chodnik jest potrzebny na calej dlugosci drogi. a nie rylko
do k42a.

Radny powiatowy R. G4siorek nawiqpal do drogi krajowej ff 15 i poprosil o niedomaganie sig
o konsultacje spoleczne, bo lltedy drogi nie bgdzie jeszcze przez I0 lat. Bqdl wymiany, wszyscy
zaczn4 sig wlpowiadai. Drcga powinna byi wykonana w ci4gu 2-3 lat, a jesli b9d4 ionsuliacje
to czas siQ wydhrzy. Od budowy dr6g s4 zawodowcy i im naleZy pozostawiC sprawy dr6g
i chodnik6w.

Przewodniczqcy Rady wspomnial, 2e odbylo siE spotkanie z dyrektorem gnieZnieiskiej sekcji drdg
kajowy-ch Panem Damsem, kt6ry sugerowal konsultacje po *ykonaniu projektu. Mysmy natomiasl
chcieli konsultacji przed projektem,Zeby nie wydtu2a6 procedury. W ubiegtym roku na's€sji, kt6ra
odbyla .sig w Zydowie dlrektorzy obiecali nam konsultacF, bo miesztaricy wieazq'.jakie
niebezpieczefstwa czyhaj4 na tej drodze. Konsultacje przadtuzz;jq- prace Medy, gay ;isi.;uz
wszystko gotowe. Zostal ogloszony i wygrany przetarg tylko na geodezyjn4 obstug€.
Radny S. Nowicki zaapelowal do Pana Radnego powiatowego o pomoc w przyspieszeniu
modemizacji drogi kajowej.

Radna M. Waluszy,riska poruszyla sprawq opieszalej wymiany przez obf{ateli dowod6w
osobistych. Za brak aktualnego dowody grozi sip s4dem grodzkim i kam grz,,rrny do 20 tys. zl.
Radna poprosila o podanie ilodci os6b z gminy, kt6re nie wymienily jeszcze dowod6w. Mozi s4 to
osoby nieporadne, opieszale kt6rym mozna pom6c za posrednictwem opieki spolecznej.
Pani Burmistrz wyja6nila, 2e spnwajest nieaktualna, na terenie gminyjest niewielki odsetek os6b,
kt6re nie majq wymienionych dowod6r,.

Radny S. Nowicki zapl,tal Pana ZastppcQ Burmisbza o sprawQ dw6ch mieszkari przy sklepie
w Czeluicinie?

Pan ZastQpca Bumistrza wyja3nil, 2e korespondencja wymienna z wlajcicielem tych lokali trwala.
W t}'In tygodniu wplyn€lo pismo, Ze remonty wszelkie na ten rokjuz zostaly rozplanowane. W t),m
roku bQdzie w jednym z mieszkari wykonana lazienka.

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, ze budowa chodnika z*o{czyla sig sukcesem, a stalo siQ juz
tradycje tej kadencji Rady przeprowadzenia sesji w miejscowosci, w kt6rej wykonano inwestycjQ,
Tym razem s4 to Szczltniki Czemiejewskie. Pogratulowal pani Burmistrz, Sohysowi, Radnimu,
wszystkim mieszkaricom za inicjatywQ i Lyczyl dlugiego uz),tkowania. Nastgpnie pan
Przewodnicz4cy pogratulowal wszystkim Soltysom tegorocznej organizacji Dnia Dziecka.
22. Odpowi€dzi Da zapytania.

23. Woltre glosy, wnioski i informacje.

Punkty 22 i 23 omdwiono w punlcie 2l.

24.Zamknipcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l XXIII sesjQ Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. lgat
dziQkujqc Wszystkim za przybycie.

Zakofrczono protok6l z obrad, kt6ry zawiera 1l stron i 18 zal4cznik6w. protokolowala Renata
Simiiska inspektor ds. obslugi Biura Rady.

Szczegdlowy zapis audio z sesjijesl dostpny na stronie \ra{w.czerkieie\ao.com.pl.

Wszystkie zalqcznibi sqdostepne w Biurze Rady.

l l



Zd4carikn l
do Prc!0k6tu d )OdruoE
Rf;;l#jf rcmnyc4nrcjc"!

Listr Soltys6w
obecnych nr XXIII sesji Rady Miastr i Gminy Czerniejewo

9 lipca 2008 roku

1. Boiiski Ryszard

2. Borowski Pawel

3. Gajda Zofia

4. Hedzielski Maciej

5. Kozlowski Marek

6. Kozlowski Marian

7. Modrzej ewska Czeslawa

8. Nowak tr ucja

9. Owczarczak Jan

10.Rzepka Kazimierz

I LStaszak Beata

12.Szulc Zbigniew

1 3. Szerszeti Stanistraw

14. Szymanski Wojciech

l5.Wolniak Grzegorz
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